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Beboerforening Sdr. Vedby Skovhuse 

Generalforsamling 25/10-2023 

Formandens beretning 
 

1. Konstituering af bestyrelsen: 2022 

Formand. Claus Rygaard Jensen 
Næstformand. Jørgen Arleth 

Kassere. Leif Hansen 

Bestyrelsesmedlemmer. Grethe Madelung og Kaj Balle 

Suppleant. Kjeld Engelhart 

 

2. Medlemstallet 2023. 
Medlemstallet er fortsat stabilt, og foreningen har 85 medlemmer i dag. 

En lille tilbagegang på tre medlemmer i forhold til sidste år. 

 

 

3. Beplantning af chikaner på Sdr. Vedby Skovvej: 
Beplantningen af chikanerne på Skovvejen er nu gennemført. Der er plantet græsser og  
stauder, som er til gavn for sommerfugle og insekter. 
Beplantningen vil blive vedligeholdt af kommunen. 

 
      4. Påskedag med børn og forældre. 26-03-2023 

Påskehygge med Susanne Mørch og Anja Jensen. 

Der var købt påskeæg i plast + maling. Der var også kaffe og kage. 

Der kom 15 voksne og 17 børn til arrangementet.  

De fik malet påskeæg og klippet gækkebreve. 

Der var både medlemmer og ikke medlemmer til stede som havde en dejlig formiddag.                 

De fremmødte var meget interesseret i at der skete noget mere i vores område, og ville                    

deltage, hvis der kom andre arrangementer.           

Vi fik 2 nye medlemmer denne dag. 

Der blev oprettet en facebook-side som kan bruges til tilmeldinger og information om 

foreningen                  

Siden hedder: Aktiviteter i beboerforeningen Sdr. Vedby Skovhuse 
 

4. Lys på cykelsti / Nye striber på cykelsti 
Vores kommune har utroligt svært ved at svare på vores ønske om at få lys på cykelstien. 
Efter 2 ansøgninger har vi stadigt ikke hørt fra dem.  
Så fik vi i det mindste genopfrisket vores striber på cykelstien. 

 
5. Familie komsammen 22-03-2023 

Pga. af de mange opfordringer ved sidste generalforsamling arrangerede bestyrelsen 
en familie komsammen i folkedanserhuset for alle husstande i Sdr. Vedby Skovhuse 
Det måtte vi desværre aflyse på grund af manglende opbakning. 24 voksne og 4 børn 
tilmeldte sig. De 10 af dem var fra bestyrelsen.       
Bestyrelsen er utroligt skuffede over den manglende interesse/opbakning og den  



nuværende bestyrelse vil ikke lave et lignende arrangement. 
Vi vil til gengæld gerne hjælpe til økonomisk hvis et nedsat festudvalg af frivillige vælger at lave 
noget tilsvarende.  
Er der nogen der har et bud på hvad årsagen er til den manglende opbakning? 
 

     
 
 
Til sidst en tak til bestyrelsen for godt       
samarbejde. 

             Formand. Claus R Jensen 

 


